
••• 1 LA CIUTAT TAMBÉ

Com podeu veure, la secció "Els Xics xerren" s'ha ampliat i a partir d'ara l'anomenarem "Els Xics xerren i la ciutat

també". Amb aquestes petites entrevistes volem sentir les opinions, idees, suggerencies, etc. que la gent de la ciutat de
Granollers té respecte a nosaltres, els Xics, però també respecte als problemes o a les activitats de la ciutat. També volem

aconseguir que aquesta revista no sigui només dels Xics sinó també de Granollers.

Les preguntes que hem fet als tres primers entrevistats són:

1) Què creus que hauríem de fer els Xics per promocionar-nos dins la ciutat de Granollers, per exemple,
durant aquest any que és el nostre 5è aniversari?

2) Un dia ets a la Porxada mirant-nos i resulta que un dels baixos no arriba però l'actuació ha de

començar. El cap de colla et demana que ens donis un cop de mà i que et posis de baix. Què faries?
3) Quina creus que es la situació actual de les entitats culturals de Granollers? Creus que reben prou
suport de les institucions o que és gràcies al mateixos membres de les entitats que sobreviuen? Aquest
suport está repartit a parts iguals?
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J) Tenir un local estable, cèntric. Això

dóna molta vida, i ho dic per experiència.
En un local es pot donar informació sobre
la col/a, s'hi poden fer actes, t'hi pots re

unir, etc. Ara vosaltres ia us heu consolidat
com a col/a i el que us falta és un local. A
més amb la gent que moveu, és molt
necessari.

2) No, no m'hi posaria perquè s'ha de
saber molt bé el que fas. lsi m'ho demana
el cap de col/a n'hi ha per plegar! Fer

pinya sí, però fer de baix ...

3) Aquesta pregunta és més complicada,
eh! Mira, està bé que rebin suport
econòmic de l'Aiuntament, però també pot
ser contraproduent (t'ho dic per la meva

experiència amb els diables). A vegades,
com més si posa l'Aiuntament, pitior per
a la col/a. AI principi, per engegar, sí que
va bé rebre aiuts, però al cap de 5 anys
(com porteu vosaltres), és la gent qui ho
ha de tirar endavant. Seria. ideal que
poguessiu aconseguir un local traient les

peles de sota les pedres, sense necesitar

les peles de l'Aiuntament.
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J) D'entrada, déu n'hi do com en sou, de

coneguts. Feu moltes actuacions i molta

promoció: samarretes, pósters, adhesius,
etc. Però crec que és bàsic que tingueu un

local perquè la gent sàpiga on sou, on ha
d'anar a buscar informació, etc. És a dir,
haurieu de tenir una seu. Un altre sistema

seria això que ia heu fet, obrir la revista a

la ciutat i distribuir-la en l/ocs on hi passa
molta gent, com ara forns, etc ... També
estaria bé que rebessiu més suport dels

mitians de comunicació; potser caldria que
hi tinguessiu un espai fix.

2) Li preguntaria: "Creus que tinc l'aptitud
física adecuada per a fer-ho?" Em sabria
molt de greu que la cosa anés malament

per culpa meva, però en principi diria que
sí. Algun cop he estat a la pinya i l'ambient
és molt maco, està molt bé sentir-se part
de la pinya. Ara, si m'hagués demanat

d'enfilar-me, li hauria dit que no!

3) Sempre s'ha dit que Granollers té un

teixit asociatiu molt actiu, inquiet i viu; hi
ha moltes entitats i se'n creen de noves.

Però els aiuts sembla que cada cop són

menys i ara encara més, amb els retal/s
dels pressupostos. Refiar-se de les
institucions no és bo.

J) Se'n poden fer moltes de coses. Jo crec

que la feina més important és l'anar de

porta a porta. Els Xics teniu famílies
senceres que us acompanyen. La publicitat
es perd, però la vivència i el contacte por
ta a fer una col/a ferma com la vostra. El

que sí que hi podria aiudar seria fer parti
cipar més a la gent, per exemple amb

petits tal/ers els dissabtes a les tardes, per
fer conèixer a la gent el funcionament d'un

castel/la disciplina que hi ha al darrera,
etc Encara que després no s'apuntessin a

la col/a, els donaria un coneixement i una

il.lusió de conèixer el folklore del país.
2) Primer felicitaria el cap de colla per
creure que io ho puc fer! Després li diria

que io sóc la persona equivocada. Si fos

qüestió de vida a mort ho faria. Si més no

la bona intenció i predisposició sí que hi
seria però l'elecció no seria la correcta.

Fer pinya, sí que en faria.

3) La veritat és que no en reben massa,

però de fet, el suport que es dóna a la
cultura mai no es suficient. Per mi, s'hauria
d'invertir més en cultura. Falten molts
milions per al tema cultural, folklòric i

esportiu. Ah! I pel que fa al vostre local,
penso que hi ha l'obligació moral per part
de l'administració trabar-vos un local.
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